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Z Á P I S   
 

z veřejného zasedání zastupitelů obce KOSOŘICE 
konaného dne 07. dubna  2010  

 
 

Přítomni:  Ing. Tomáš Poslt, Václav Vávra, Jiří Hruška, Věra Králová, Denisa Mojžíšová 
Pýchová, Jiří Cerman   
Omluveni: Jaroslav Kovář   
Dále byli přítomni občané obce dle presenční listiny. 
 
Jednání zahájil v 17:05 hodin a řídil starosta obce ing. Tomáš Poslt a konstatoval, že jednání 
zastupitelů je usnášeníschopné. 
 
 
 
Navržený program zasedání: 

1. Volba návrhové komise, zapisovatele a ověřovatelů zápisu  
2. Kontrola minulého zápisu 
3. Schválení příspěvku na kulturní akce 
4. Závěrečný účet obce Kosořice za rok 2009 
5. Majetkové záležitosti – smlouva o budoucí kupní smlouvě s RWE GasNet, s.r.o. 
6. Obecní dům  
7. Rozpočtová opatření č. 01/2010 a 02/2010 
8. Zprávy z činnosti OÚ 
9. Návrh usnesení 
10. Diskuse 
 

Doplnění a zrušení některých bodů programu: 
 - zrušení bodu č. 4 – nelze projednávat, audit hospodaření byl 1.4.2010 
 - doplnění   –  zpráva FV o kontrole hospodaření MŠ  a OÚ 
   schválení pronájmu části pozemku SDH 
   prodloužení termínu dokončení prací – akce Lesopark 
   zakoupení kontejneru na bioodpad 
   konání tanečních zábav na hřišti TJ Sokol 
   přijetí dětí do MŠ Kosořice od 1.9.2010 
   
          schváleno  6 hlasy 
         proti  0 

 
Schválený program zasedání: 

1. Volba návrhové komise, zapisovatele a ověřovatelů zápisu 
2. Kontrola minulého zápisu 
3. Schválení příspěvků na kulturní akce v roce 2010 
4. Zpráva FV o hospodaření MŠ a OÚ 
5. Majetkové záležitosti – smlouva o budoucí kupní smlouvě s RWE GasNet, s.r.o. 
6. Obecní dům 
7. Rozpočtová opatření č. 01/2010 a 02/2010 
8. Odsouhlasení zábav skupiny Generace na hřišti TJ Sokol 
9. Schválení pronájmu části pozemku SDH 
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10. Schválení prodloužení termínu dokončení prací – akce Lesopark  
11. Zakoupení kontejneru na kontejneru na bioodpad  
12. Přijetí dětí do MŠ  od 1.9.2010 
13. Zprávy z činnosti OÚ 
14. Diskuse 
15. Usnesení  

 
 

K bodu 1. 
 Zapisovatelka:  Kovaříková Jaroslava   schváleno  6 hlasy 
         proti  0 
 Návrhová komise: Mojžíšová Pýchová Denisa  
    Hruška Jiří      schváleno        6 hlasy 
         proti   0 
 Ověřovatelé zápisu: Cerman Jiří    
    Králová Věra     schváleno  6 hlasy 
         proti   0 
K bodu 2. 
Kontrola minulého zápisu: 

- FV pověřen provedením kontroly hospodaření obce a jí zřízené příspěvkové         
            organizace za rok 2009 – zpráva bude předložena na dnešním zasedání   - splněno  
 
 
K bodu 3. 
Schválení příspěvků na kulturní akce v roce 2010 

- výstava Zahrada Čech – úhrada dopravy 
- zájezd do divadla – úhrada dopravy  
- zájezd s dětmi do Legolandu – příspěvek na dítě z Kosořic  350,00 Kč 
- občerstvení při akci pálení „čarodějnic“ do 1000,00 Kč  
        schváleno 6 hlasy 
        proti   0 

 
K bodu 4. 
Zprávu FV předložila Králová Věra  
Dne 10.2.2010 provedena kontrola hospodaření MŠ – hospodaření za rok 2009 s nulovým 
výsledkem. FV doporučil vedení MŠ provést vývoj nákladů na provoz MŠ za uplynulé 4 roky 
a na základě toho provést návrh na úpravu školného. Sledovat financování za odvoz fekálií. 
Dne 24.2.2010 provedena kontrola hospodaření OÚ – z předběžných výsledků hospodaření 
před provedeným auditem za rok 2009 je patrné, že OÚ hospodařil se ztrátou Kč 3429,00. FV 
doporučuje vznést dotaz na FÚ zda byla zaplacena domovní daň za rok 2009 všemi 
poplatníky.  
Starosta – nejsme správci daně a občany, kteří neplatí, nemůžeme nijak postihovat 
Místostarosta – neoficiální dotaz za FÚ – občan platí státu (FÚ) a celou částku přeposílá obci, 
kdo nezaplatil, vymáhá FÚ 
Starosta – k hospodaření MŠ – bylo jednání s ředitelkou MŠ – sledování spotřeby energií – 
těsnější spoluprací s MŠ pověřen místostarosta.  
 
Dne 1.4.2010 proveden audit hospodaření OÚ bez výhrad – spolu se závěrečnou zprávou 
bude projednáno na příštím zasedání OZ.  
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K bodu 5. 
Majetkové záležitosti – smlouva o budoucí kupní smlouvě s RWE GasNet, s.r.o. 
Jedná se prodloužení řádu k nově připravovaným parcelám 435/86-88. Smlouva se týká 
přípojek k parcelám 435/87-88.  

schváleno  6 hlasy 
proti   0 
 

 
K bodu 6. 
Obecní dům 
V současné době je situace taková, že obec nemá schválenu dotaci na celkovou opravu 
Obecního domu. Otázkou je jak dál – zůstat v dosavadních prostorách a nechat objekt č.p.45 
chátrat, nebo provést částečné úpravy. Po předběžném jednání s projektantem byly vyčísleny 
náklady na rekonstrukci části budovy (kanceláře OÚ, knihovny a sociálního zařízení) tak, aby 
bylo možno v budoucnu provést rekonstrukci a již do těchto místností nezasahovat částkou 
cca 1 – 1,5 mil. Kč. Starosta požádal zastupitele o vyjádření. 
Králová Věra – oprava střechy – celková rekonstrukce? 
Starosta – oprava střechy by byla provedena na části budovy, později zbytek. 
V rozpočtu na rok 2010 jsme plánovali výdaj na rekonstrukci 2,4 mil. Kč. Na rekonstrukci 
objektu máme stavební povolení a na částečnou rekonstrukci i finanční prostředky. Některé 
akce plánované na rok 2010 by se daly omezit. Žádali jsme o dotaci na opravu zvoničky, 
II.etapu rekonstrukci sběrného místa, rekonstrukci požární zbrojnice – zatím není rozhodnuto 
na které akce dotaci dostaneme.  
Cerman a Králová – jsou pro uvolnění stávajících prostor OÚ pro MŠ a provést částečnou 
rekonstrukci objektu č.p.45. 
S částečnou rekonstrukcí objektu je spojeno vypsání výběrového řízení na dodavatele stavby. 
Na minulém zasedání bylo schváleno výběrové řízení na akci Projektová dokumentace 
k provádění stavby na akci Oprava, stavební úpravy a přístavba domu č.p. 45 a toto je nutno 
zrušit.  
 
Zrušení výběrového řízení dle bodu č. 07/10 ze dne 3.2.2010 
         schváleno 6 hlasy   
         proti   0 
Schválení rekonstrukce části Obecního domu 
         schváleno 6 hlasy 
         proti   0  
 
 
 
K bodu 7. 
Rozpočtová opatření č. 01/2010 a 02/2010 
Rozpočtová opatření č. 01/2010 – zvýšení příjmů o částku Kč 83700,00 – dotace ze státního 
rozpočtu na provoz OÚ a MŠ na rok 2010. 
Rozpočtová opatření č. 02/2010 – přesun mezi položkami – zakoupení automobilu pro 
zásahovou jednotku SDH. 

       schváleno  6 hlasy 
         proti  0 
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K bodu 8. 
Odsouhlasení zábav skupiny Generace na hřišti TJ Sokol Kosořice v roce 2010.  
Dle předložené žádosti se jedná o 25x každou sobotu od 24.4. do 9.10.2010  od 21:00 do 3:00 
hodin. Obec nemá vyhlášku, která by se týkala produkce živé hudby. Pokud bychom chtěli 
omezení, musíme přijmout vyhlášku. K oznámení o uspořádání veřejné hudební produkce 
bude přiložen dopis s podmínkami – dodržování zákona o hygienických limitech na hluk 
z veřejné produkce a dodržování zákona o odpadech, dále dodržování OZV o požární ochraně 
a o místních poplatcích. 
Likvidaci odpadů po obci zajišťuje TJ Sokol. Je nutné zajistit nápravu v případě poničení 
značek, odpadkových košů atd. 
         schváleno  6 hlasy  
         proti   0  
 
K bodu 9. 
Schválení pronájmu části pozemku p.č.87/3v ZE v k.ú. Kosořice pro SDH Kosořice. 
Jedná se o sportovní hřiště SDH za hřištěm TJ Sokol. Bude připravena smlouva o pronájmu 
za symbolickou cenu 1,00 Kč/rok.  
         schváleno  6 hlasy 
         proti   0 
K tomuto pozemku je nutno znovu vyvolat jednání se ZD Luštěnice a p. Pekařem o výměně 
pronajatých pozemků. 
 
 
K bodu 10. 
Schválení prodloužení termínu dokončení prací – akce Lesopark  
Termín dokončení prací je stanoven na 30.4.2010, ale z důvodu počasí nemůže p.Hypša 
provést všechny práce spojené s dokončením. Po termínu 31.5.2010 bychom museli požádat 
odbor životního prostředí SK o prodloužení termínu – žádost o dotaci.  
Schválení prodloužení termínu do 31.5.2010 
         schváleno 6 hlasy 
         proti  0 
 
K bodu 11. 
Zakoupení kontejneru na bioodpad 
Sběrné místo je již oploceno. Nutno zajistit někoho, kdo pomůže s vytažením kontejneru na 
velkoobjemný odpad a připravit k odvozu. Aby kontejner na bioodpad mohl být ve sběrném 
místě za plotem, předložil starosta návrh na zakoupení krytého kontejneru na 10m3 za Kč 
36100,00 bez DPH.  
Zakoupení kontejneru       schváleno 6 hlasy 
         proti  0   
Bude provedena i úprava provozní doby sběrného místa po dohodě s p. Dvořákem. 
Starý kontejner bude náhradní a bude možno k použití třeba na stavební suť při prováděné 
rekonstrukci Obecního domu. 
 
K bodu 12. 
Přijetí dětí do MŠ od 1.9.2010 
Od 1.9.2010 nastoupí do MŠ  6 dětí, které splňují přijatá kritéria o přijímání dětí do MŠ. 
Všechny děti jsou z Kosořic a k 1.9.2010 splňují podmínku 3 let. K zápisu bylo přihlášeno 
celkem 17 dětí (i mladších 3 let). Stav od 1.9.2010 bude v MŠ 23 dětí. 
Zastupitelstvo vzalo na vědomí. 
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Obecnímu úřadu byl doručen dopis p. Petry Vávrové o přijímání dětí do MŠ. S dopisem 
seznámil místostarosta. Ke každému bodu podal vysvětlení a bylo konstatováno, že přijímání 
dětí do MŠ proběhlo podle stanovených kritérií.  Připravit odpověď p. Vávrové. 
 
 
K bodu 13. 
Zprávy z činnosti OÚ: 
• Pálení ohně 30.4.2010 – navážení klestí 14 dní předem za dozoru hasičů, nutno posunout 

oheň z důvodu výstavby Lesoparku a připravovaného občerstvení 
• Projednáno s fi Compag čištění obecních komunikací na dne 16.4.2010, úklid i před 

prodejnou a otočka autobusů 
• Oprava státních komunikací – projednáno s SUS – mají v plánu na letošní rok 
• Poplatky za svoz komunálního odpadu – občanům, kteří nemají zaplaceno zaslat 

upomínky, později výzva a případná exekuce 
• Ve dnech 28. a 29.května 2010 proběhnou volby do Poslanecké sněmovny Parlamentu ČR 
• Informace o odbahnění rybníka Návesní – obec se vyjádřila k projektu „Obnova 

Návesního rybníku“ s připomínkami, které požadujeme zapracovat do projektu před 
vydáním stavebního povolení. Požadujeme zrcadlově obrátit sjezd do zátopy a 
manipulační prostor před lovištěm tak, aby nedocházelo k vjíždění nákladních automobilů 
při výlovu do obce. Sjezd do zátopy požadujeme vést z východního cípu rybníka. Hlavně 
nesmí dojít k poničení ploch nově vybudovaného lesoparku. Byla uskutečněna schůzka se 
zástupci investora, pracovníky odboru životního prostředí a OÚ. Vytipovány lokality 
skládky vybagrovaného bahna a stanoveny podmínky uložení podle hygienického 
rozboru. Projekt bude předložen ke schválení a obec, jako účastník řízení se může 
vyjádřit.  

 
 
 
 
K bodu 14. 
Diskuse: 
• Králová Věra – zájezd na výstavu Zahrada Čech – vyhlásit i dopoledne 
• Králová Věra – za sběrným místem v trávě je velké množství kamení po prováděných 

akcích fi ZETA 
• Starosta – jednáno s pracovníkem fi ZETA  do konce měsíce dubna provedeou dokončení 

terénních úprav včetně odstranění kamení – úprava skruží, kanálů před Horákovými, 
úprava komunikace k Rulíkovým, zarovnání terénu u sochy, osázení ostrůvků před 
Královými 

• Kredba Josef – úprava u chodníku u zastávky před Kredbovými 
• Králová Věra – zabahněná strouha  
• Starosta – bude vyvoláno jednání s povodím Labe 
• Starosta – pravděpodobně v příštím týdnu bude provedena výměna lávky a bude trvat asi 

3-4 dny 
• Cerman Jiří – za domem č.p. 84 Koudelka u Návesního rybníka – vadná šachta – odvod 

vody z bývalého družstva a přilehlých zahrad – nutno opravit nebo zasypat  
• Starosta – prověřit a provést nápravu 
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K bodu 15. 
Návrh na usnesení předložila Denisa Mojžíšová Pýchová    
         schváleno  6 hlasy  
         proti   0 
 

 
 
 
Závěr zasedání provedl starosta obce v 18:48 hodin. Poděkoval všem za účast.  
 
 
 
 
Zapsala: Kovaříková Jaroslava 
 
Ověřovatelé: Cerman Jiří           
  Králová Věra            
 
 
 
 
 ………………………..    …………………………… 
 Ing. Tomáš Poslt      Václav Vávra  
 starosta obce       místostarosta obce 
 
 
 
 
 
 


